



BEHIND YOUR STYLE

IN PERSON & LIVESTREAM EVENT

26 OCTOBER 2023

#LSF2023

Bert van Son, Founder and Spokesman, MUD Jeans

Bert van Son is a social entrepreneur and circular denim pioneer, who founded MUD Jeans in 2012, the first and only circular jeans company in the world. With over 30 years of experience in the fashion industry, he created the innovative Lease-A-Jeans concept, which allows customers to rent and return jeans, reducing waste and saving resources. MUD Jeans is a certified B Corp company.

As the founder and spokesman of MUD Jeans, Bert van Son is passionate about spreading the message of circular economy and sustainable fashion. He has been a keynote speaker at various occasions, such as TEDx, COP21, and Sustainable Brands.

Bert van Son est un entrepreneur social et pionnier du denim circulaire, qui a fondé MUD Jeans en 2012, la première et la seule entreprise de jeans circulaires au monde. Avec plus de 30 ans d'expérience dans l'industrie de la mode, il a créé le concept innovant de "loue un jeans», qui permet aux clients de louer et de retourner des jeans, réduisant ainsi les déchets et économisant les ressources. MUD Jeans est une entreprise certifiée B Corp.

En tant que fondateur et porte-parole de MUD Jeans, Bert van Son est passionné par la diffusion du message de l'économie circulaire et de la mode durable. Il a été conférencier principal à diverses occasions, telles que TEDx, COP21 et Sustainable Brands.